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PROCES - VERBAL 
ŞEDINŢĂ  ORDINARĂ  28.06.2023 

Încheiat astăzi, 28.06.2023, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al Municipiului Tecuci, 
care are loc la Casa de Cultură  a Municipiul Tecuci, Sala Studio - ora 1 6 o 

Şedinţa Consiliului Local de astăzi este înregistrată  audio-video. 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Bună  ziva tuturor, începem şedinţa ordinară  din 

data data de :28.06.2023, ora 1600  11 rog pe domnul Secretar să  facă  prezenţa. 
D1. Secretar General Borşan George - Inainte de a începe prezenţa, solicit să  luăm act de Ordinu1 

nr. 299 din 20.06.2023, prin care se constată  încetarea de drept înainte de expirarea duratei normale a 
mandatului de consilier local a doamnei Nacu Violeta. Ordinul este emis de Instituţia Prefectului 
Judeţului Galaţi, din acest moment se schimbă  cvorumul în Consiliul Local, respectiv din 1 9 consilieri 
Iocali în funcţie, o să  avem 1 8 consilieri locali în funcţie. 

D1. Secretar General Borşan George - Face prezenţa în ordine alfabetică  astfel: Bîrzu S.- absent 
motivat; Cîmpanu T. - prezent; Drăgan O.C. - prezent; Dumbravă  A.R. - prezent; Grama F..I. - 
prezent; Leonte I. - prezent; Miron C.N.- prezent; Miron Dumitrescu D.D.- prezent; 
Nacu Violeta - încetare mandat conform Ordinului numărul 299/ 20.06.2023; Paraschiv M.M.,- prezent; 
Pascal R. - prezent; Pădure A.L. - prezent, Pelin E.D.- prezent; Pleşu F. - absent motivat; Radu G.B.-
prezent, Radu V. - prezent, Sandu A.-prezent, Susanu B.B. - prezent şi Ursulică  C.- prezent. 

D1. Secretar General Borşan George - Din 1 8 consilieri locali în funcţie avem 2 absenţi: (dl.Bărzu 
S., d-na Pleşu F.), 16 sunt prezenţi, şedinţa poate să  înceapă. 

D-na. Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dăm cuvântul domnului Primar şi îl rugăm să  ne 
citească  ordinea de zi 

D1. Primar - Dau citire Dispoziţiei nr. 1 083 din 2 1 .06.2023 privind convocarea Consiliului Local în 
şedinţă  ordinară, în data de 28.06.2023, ora 16 00,  cu următoarea ordine de zi: 
1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare de îndată  din: 19.06.2023. 
2. Proiect de hotărâre nr. 1 2 1 / 2 1 .06.2023 privind rectificarea bugetului centralizat de venituri şi 
cheltuieli al U.A.T.Municipiul Tecuci pe anul 2023 şi estimările pe anii 2024-2026. 
3. Proiect de hotărâre nr. 122 / 21.06.2023 privind aprobarea indicatorilor tebnico-economici 
aferenti obiectivului Construire locuinte pentru tineri ANL, municipiul Tecuci, judetul Galati. 
4. Proiect de hotărâre nr. 123 / 21.06.2023 privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu - 
CONSTRUIRE CORP NOU SPITALUL MUNICIPAL ANTON CINCU TECUCI, JUDEŢUL 
GALAŢI, judeţul Galaţi municipiul Tecuci strada Costache Conache, nr. 35. 
5. Proiect de hotărâre nr. 119 / 14.06.2023 privind aprobarea procedurii de autorizare şi funcţionare 
a spaţiilor de joacă  situate pe domeniul public şi privat al U.A.T. Municipiul Tecuci. 
6. Informări, interpelări, petiţii. 

O să  dau citire şi Dispoziţiei nr. 1 089/27.06.2023 privind completarea ordinii de zi a şedintei 
ordinare, din data de: 28.06.2023, ora 16 00  cu următoarele proiecte: 
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1. Proiect de hotărâre nr. 1 24/ 27.06.2023 privind aprobarea documentatiei tehnico-economice si a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii ,,Construirea de locuinţe nZEB plus pentru 

tineri la nivelul Mui-iicipiului Tecuci în cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Componenta 

10 - Fondul Local, Investiţia 1.2 ,,Construirea de locuinţe pentru tineri/locuinţe de serviciu pentru 

specialişti din sănătate şi învăţământ, precum şi a cheltuielilor legate de acest proiect. 

2. Proiect de hotărâre nr. 125 / 27.06.2023 privind modificarea Art.2 din HCL 05/3 1 .01 .2023 privind 

aprobarea proiectului ,,Construirea de locuinţe nZEB plus pentru tineri la nivelul Municipiului Tecuci în 

cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Componenta 10 - Fondul Local, Investiţia 1.2 

,,Construirea de locuinţe pentru tineri/locuinţe de serviciu pentru specialişti din sănătate şi învăţământ, 
precum şi a cheltuielilor legate de acest proiect. 

3. Proiect de hotărâre nr.126/ 27.06.2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de 
intervenţii şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi obiectivului Renovare energetică  a clădirilor 
publice din Municipiul Tecuci Scoala Generala nr. 1 0 Dimitrie Sturdza -Corp C7 în cadrul PNNR, 
Componenta 5-VaIul Renovarii. 

4. Proiect de hotărâre nr. 1 27/ 27.06.2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de 
intervenţie şi a indicatorilor tehnico-economici pentru investiţia Renovare energetică  clădiri publice din 
Municipiul Tecuci, Gradinita ,, Prichindel Tecuci . 

5. Proiect de hotărâre nr.128/ 27.06.2023 privind modificarea art. 1 si art. 2 din H.C.L. nr. 110 din 
08.06.2023 privind aprobarea documentatiei tehnico-economice si a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul S. Renovare energetica a clădirilor publice din Municipiul Tecuci - Casa seniorilor tecuceni 
în cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Componenta C5 - Valul Renovării, Axa 2 - Schema 
de granturi pentru eficienţă  energetică  şi rezilienţă  în clădiri publice, Operaţiunea B.2. Renovarea 
energetică  moderată  a clădirilor publice precum şi a cheltuielilor legate de acest proiect. 

6. Proiect de hotărâre nr. 1 29 / 27.06.2023 privind modificarea art. 1 si art. 2 din HCL nr. 1 1 1 din 
08.06.2023 privind aprobarea proiectului S. Renovare energetica a clădirilor publice din Municipiul 
Tecuci - Casa seniorilor tecuceni si a cheltuielilor legate de proiect, in vederea finantarii acestuia în 
cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Axa 2 - Schema de granturi pentru eficienţă  energetică  
şi rezilienţă  în clădiri publice, Operaţiunea B.2. Renovarea energetică  moderată  a clădirilor publice. 

7. Proiect de hotărâre nr.130/ 27.06.2023 privind aprobarea îndreptarii erorii materiale din cuprinsul 
H.C.L. nr.1 17/08.06.2023 privind Modificarea Art.2 din H.C.L. nr. 04/31.01.2023 privind aprobarea 
proiectului Renovare integrata a clădirilor rezidentiale din Municipiul Tecuci - Str. Ghe. Petrascu nr.54, 
bl. G1, Str. Cpt. Ghe. Decuseara, nr. 12, bl. E2A în cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, 
precum si a cheltuielilor legate de acest proiect. 

8. Proiect de hotărâre nr. 1 3 1/ 27.06.2023 privind aprobarea documentatiei tehnico-economice si a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii ,,Reabilitare, modernizare si consolidare a 
Bibliotecii Municipale Stefan Petica Tecuci în cadrul Programului Naţional de Consolidare a Clădirilor cu 
Risc Seismic Ridicat (PNCCRS) , precum si a cheltuielilor legate de acest proiect. 

9. Proiect de hotărâre nr. 1 32/ 27.06.2023 privind aprobarea studiului de fundamentare a oportunităţii 
şi a modalităţii de atribuire a contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public local la 
nivelul zonei periurbane a Municipiului Tecuci. 

D-na. Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Supunem la vot ordinea de zi cu tot cu completarea 
ordinii de zi. 

Se înregistrează  unanimitate (1 6) voturi pentru. 
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D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Cu acordul dumneavoastră, dacă  se poate, am vorbit 
cu domnul Secretar şi dacă  se poate să  nu mai citim ordinea de zi, să  citim doar numărul fiecărui proiect de 
pe ordinea de zi, sunteţi de acord ? să  nu mai citim lista cu toate denumirile, ştim ce este pe ordinea de zi, 
sunteţi de acord ? Dacă  da, trecem la primul proiect. 

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare de îndată  
din: 19.06.2023. 

Se supune la vot procesul-verbal al şedinţei extraordinare de îndată  din: 19.06.2023. 
Se înregistrează  1 1 voturi pentru, iar dl. Cîmpanu T., dl. Grama F.I., dl.Miron C. N., dl. Miron 

Dumitrescu D.D. şi dl. Pascal R., nu participă  la deliberare, întrucât nu au participat la sedinţa din: 
1 9.06.2023. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 121 / 21.06.2023 privind rectificarea 
bugetului centralizat de venituri şi cheltuieli aI U.A.T.Municipiul Tecuci pe anul 2023 şi estimările pe 
anii 2024-2026. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (16) voturi pentru. 
Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 122 / 21.06.2023 privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici aferenti obiectivului Construire Iocuinte pentru tineri ANL, 
municipiul Tecuci, judetul Galati. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 6) voturi pentru 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 123 / 21.06.2023 privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu - CONSTRUIRE COR1 NOU SPITALUL MUNICIPAL ANTON 
CINCU TECUCI, JUDEŢUL GALAŢI, judeţul Galaţi municipiul Tecuci strada Costache Conache, 
nr. 35. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 6) voturi pentru 
Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 119 / 14.06.2023 privind aprobarea 

procedurii de autorizare şi funcţionare a spaţiilor de joacă  situate pe domeniul public şi privat al 
U.A.T. Municipiul Tecuci. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistreaz  unanimitate (1 6) voturi pentru 
Se trece la punctul 1 al completării ordinii de zi, conform Dispoziţiei nr. 1089/27.06.2023: 
Proiect de hotărâre nr. 124/ 27.06.2023 privind aprobarea documentatiei tehnico-economice si a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii ,,Construirea de locuinţe nZEB plus 
pentru tineri la nivelul Municipiului Tecuci în cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, 
Componenta 10 - Fondul Local, Investiţia 1.2 ,,Construirea de locuinţe pentru tinerillocuinţe de 
serviciu pentru specialişti din sănătate şi învăţământ, precum şi a cheltuielilor legate de acest 
proiect. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 6) voturi pentru 
Se trece la punctul 2 al completării ordinii de zi, conform Dispoziţiei nr. 1089/27.06.2023: 
Proiect de hotărâre nr. 125 / 27.06.2023 privind modificarea Art.2 din HCL 05/31.01.2023 

privind aprobarea proiectului ,,Construirea de locuinţe nZEB plus pentru tineri la nivelul 
Municipiulai Tecuci în cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Componenta 10 - 
Fondul Local, Investiţia 1.2 ,,Construirea de locuinţe pentru tineri/locuinţe de serviciu pentru 
specialişti din sănătate şi învăţământ, precum şi a cheltuielilor legate de acest proiect. 
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D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 6) voturi pentru 
Se treee la punctul 3 al completării ordinii de zi conforin Dispoziţiei nr. 1089/27.06.2023: 

Proieet de hotărâre nr. 126/ 27.06.2023 privind aprobarea doeuinentaţiei de avizare a lucrărilor de 
intervenţii şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi obiectivului Renovare energetică  a cladirilor 
publice din Municipiul Tecuci Scoala Generala nr.10 Dimitrie Sturdza -Corp C7 în cadrul 
PNNR, Componenta 5-Valul Renovarii. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 6) voturi pentru 

Se trece la punctul 4 al completării ordinii de zi conform Dispoziţiei nr. 1089/27.06.2023: 
Proiect de hotărâre nr. 127/ 27.06.2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de 
intervenţie şi a indicatorilor tehnico-economici pentru investiţia 	Renovare energetică  clădiri 
publice din Municipiul Tecuci, Gradinita ,, Prichindel Tecuci. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune Ia vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 6) voturi pentru 
Se trece la punctul 5 a1 eompletării ordinii de zi conform Dispoziţiei nr. 1089/27.06.2023: 

Proiect de hotărâre nr. 128/ 27.06.2023 privind niodificarea art. 1 si art. 2 din H.C.L. nr. 110 din 
08.06.2023 privind aprobarea docuinentatiei tehnico-economice si a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul S. Renovare energetica a clădirilor publice din Municipiul Tecuci - Casa seniorilor 
tecuceni în cadrul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Componenta C5 - Valul Renovării, 
Axa 2 - Schema de granturi pentru eficienţă  energetică  şi rezilienţă  în clădiri publice, Operaţiunea 
B.2. Renovarea energetică  moderată  a clădirilor publice precum şi a cheltuielilor legate de acest 
proiect. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (16) voturi pentru 

Se trece la punctul 6 al completării ordinii de zi conform Dispoziţiei nr. 1089/27.06.2023: 
Proiect de hotărâre nr. 129 / 27.06.2023 privind modificarea art. 1 si art. 2 din HCL nr. 111 din 
08.06.2023 privind aprobarea proiectului S. Renovare energetica a clădirilor publice din Municipiul 
Tecuci - Casa seniorilor tecuceni si a cheltuielilor legate de proiect, in vederea finantarii acestuia în 
cadrul Planului Naţional de Redresare i Rezilienţă, Axa 2 - Sehema de granturi pentru eficienţă  
energetică  şi rezilienţă  în clădiri publice, Operaţiunea B.2. Renovarea energetică  moderată  a clădirilor 
publice. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune Ia vot proiectul de hotărâre. 
Se îr)registrea7.  unanimitate (1 6) voturi pentru 
Se trece la punctul 7 al eompletării ordinii de zi conform Dispoziţiei nr. 1089/27.06.2023: 

Proiect de hotărâre nr. 130/ 27.06.2023 privind aprobarea îndreptarii erorii materiale din cuprinsul 
H.C.L. nr.117/08.06.2023 privind Modificarea Art.2 din H.C.L. nr. 04/31.01.2023 privind aprobarea 
proiectului Renovare integrata a clădirilor rezidentiale din Municipiul Tecuci - Str. Ghe. Petrascu 
nr.54, bl. G1, Str. Cpt. Ghe. Decuseara, nr. 12, bl. E2A în cadrul Planului Naţional de Redresare şi 
Rezilienţă, precum si a cheltuielilor legate de acest proiect. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 6) voturi pentru 
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Se trece la punctul 8 al completării ordinii de zi conform Dispoziţiei nr. 1089/27.06.2023: 

Proiect de hotărâre nr. 131/ 27.06.2023 privind aprobarea documentatiei tehnico-economice si 
a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii ,,Reabilitare, modernizare si 
consolidare a Bibliotecii Municipale Stefan Petica Tecuci în cadrul Programului Naţional de 

Consolidare a Clădirilor cu Risc Seismic Ridicat (PNCCRS) , precum si a cheltuielilor legate de 
acest proiect. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (16) voturi pentru 
Se trece la punctul 9 al completării ordinii de zi din Dispoziţia nr. 1089/27.06.2023: Proiect de 

hotărâre nr. 132/ 27.06.2023 privind aprobarea studiului de fundamentare a oportunităţii şi a 
modalităţii de atribuire a contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public local 
la nivelul zonei periurbane a Municipiului Tecuci. 

D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează  unanimitate (1 6) voturi pentru 
D-na Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Trecem la punctul: Informări, interpelări, petiţii. 
D1. Jalbă  T.— Refulează  canalizarea pe str. Sergent Serea, poate faceţi ceva în sensul acesta, după  

mai am o problema, am mai spus la o şedinţă  trecută, legată  de terenurile din curtea şcolii. Legea prevede 
ca tinerii să  aibă  dreptul să  se antreneze. Faceţi ceva în sensul acesta. 

D-na. Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Aceste lucruri ar trebuie declarate undeva la 
Primărie, cred. Nu are legătură  cu Consiliul local ş  cu şedinţa noastră, ar trebui să  faceţi acolo o 
sesizare cu toate problemele întâmpinate în oraş. 

D1. Primar - Voi răspunde, deşi nu ţine de şedinţa de astăzi. Cu privire la canalizarea din Satu Nou 
este în responsabilitatea celor de la Rotary, pentru că  nici acum nu au predat-o către cei de la Apă  CanaI, 
deci ea este încă  în lucru. Figurează  încă  în lucru, din păcate, cum vrem noi să  spunem, cetăţenii s-au 
conectat la această  canalizare, evident că  ea se umple la un moment dat, iar cei care au gurile de 
canalizare la un nivel mai jos, acolo canalizarea refulează. Este o situaţie de moment până  se va da 
drumul la două  SPA-uri din cartierul Satu Nou şi atunci nu vor mai fi probleme. Ştiu că  sunt ceva 
probleme cu contorii electrici, nu ştiu dacă  sunteţi informaţii, dar a fost o perioadă  cel puţin acum o lună  
de zile, dar şi acum ştiu că  e o problemă  cu aceşti corturi. Nu au cei de la Electrica contori pentru a 
monta utilizatorilor aceste dispozitive pentru contorizarea energiei electrice şi se lungeşte foarte mult. 
Ştiu că  cei de la Rotary au semnat un protocol cu Apă  CanaI, ca să  nu mai facă  înregistrarea contorilor 
pe SC Rotary şi după  aceea să-i transpună  pe Apă  Canal. Au facut un protocol ca direct Apă  Canal să  ia 
contorul direct pe societate, pentru că  ei vor fi practic cei care utilizează  aceste instalaţii, aceste SPA-uri, 
ce înseamnă: staţie de pompare a apelor uzate, adică  canalizările la un moment dat, care nu au pante se 
montează  aceste SPA-uri şi aceste SPA-uri rezolva această  problemă. Asta se întâmplă  în mod regulat în 
aceea zonă. Noi de fiecare dată  îi rugăm pe cei de la Apă  Canal să  se ducă  cu vitanja să  tragă  tot ce s-a 
umplut pe acele coloane astfel încât, iarăşi o săptămână, două, până  se umple şi repet, acolo unde gura 
de canalizare este mai jos. acolo se va umple, e o situaţie foarte neplăcută, am semnalizat-o de foarte 
mult timp, cei de la Rotary ne păcălesc cum de altfel ne păcălesc cu foarte multe alte lucrări, spun de 
fiecare dată  da, da, da, facem dar de fiecare dată  spune săptămâna viitoare, dar uite că  au trecut Iuni de 
zile şi nu s-au ţinut de promisiuni ca să  zic aşa. 

D1. Jalbă  T.— Ar mai fi o problemă, a fost un scandal cu doamna prezentată  în coşciug în cimitir, pe 
Facebook, ce s-a întâmplat de fapt acolo? 

D-na. Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Ar trebui să  ne întrebaţi ceva punctual despre 
şedinţa de astăzi a Consiliul local, aşa despre certurile de pe reţelele de socializare şi cine e şi ce coşciug 
a prezentat şi ce s-a întâmplat, nu ştiu dacă  este de competenţa noastră  a Consiliul local. Vă  mulţumim! 
Alte probleme dacă  mai sunt? 

D1. Secretar General Borşan George - Este o decizie de 2,3 miliarde. A fost studiată, bănuiesc. 
D1. Pascal R - De la APM. 
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D1. Pascal R - Faţă  de cea veche de 6 miliarde - referitor la groapa de gunoi. 
D1. Secretar General Borşan George - Societatea A.C.S.V. 
D1. Primar - O să  analizăm situaţia respectivă, să  vedem ce putem face cu A.C.S.V.- ul, este în acest 

moment o societate care nu are activitate, să  vedem ce putem face cu această  societate, eventual să  o 
băgăm în insolvenţă  şi să  vedem ce putem face, în aceeaşi măsură, mi-aş  dori şi poate aici obţin sprijinul 
dumneavoastră, a consilierilor locali, să  încercăm să  schimbăm acţionariatul la cele 2 societăţi pe care 
le avem, pentru că, dacă  ştiţi foarte bine C.U.P.-ul este majoritar Consiliul local, iar Piaţa are 5 % 
C.U.P.-ul, ca acţionariat şi 95 % Consiliul local. Legislaţia între timp s-a schimbat şi ne permite să  avem 
sută  la sută, în mai multe societăţi, şi aş  vrea ca cei 5 % pe care îi are C.U.P.-ul să-i răscumpărăm noi, 
practic la Primărie sau Consiliul local să  fie practic sută  la sută. E o chestiune minoră  să  zic aşa, nu are 
foarte mult implicaţii, dar ca să  nu implicăm în această  procedră  C.U.P.-ul de câte ori avem noi nevoie 
la Piaţă  sau eu ştiu ce ce se întâmplă. Ca idee e bine să  ştiţi că  am purtat o discuţie cu domnul Iepure de 
la Ecoserv. Ecoserv-ul este A.D.I.-ul care se va ocupa de partea de salubritate de la nivelul Judeţului 
Galaţi. Este la momentul acesta, o procedură  în desfăşurare în ceea ce priveşte selectarea operatorului 
care v-a gestiona groapa de gunoi de la Valea Mărului. Estimativ domnul Iepure spune undeva la finalul 
acestui an, începutul anului viitor să  putem avea un operator la Valea Mărului şi asta înseamnă  că, nu 
vom mai duce gunoaiele la Roşieşti, le vom duce la Valea Mărului, dar în paralel există  o licitaţie, o 
atribuire şi pentru desemnarea unui operator care va colecta gunoiul de pe toată  raza judeţului Galaţi. 
La fel se estimează  undeva, la finalul anului, începutul anului viitor să  avem un operator, ceea ce 
înseamnă  că  a noastră  societate C.U.P. nu va mai gestiona, practic, colectatul deşeurilor şi transportul 
către rampă  şi o să  trebuiască  să  vedem cum reorganizăm această  societate, pentru că  vor rămâne o parte 
din oameni fră  activitate, nu este o problemă, să  zic aşa, pentru că  eu cred că  putem să-i folosim la 
salubritatea stradală, pentru că  C.U.P.-ul va rămâne ca societate şi o să  ne focusăm mai mult pe 
curăţenia stradală  cu oamenii pe care îi avem. Adică, undeva la începutul anului viitor salubritatea, în 
general, va fi făcută  de un operator privat care va face această  operaţiune pe tot judeţul. Eu cred că, 
teoretic, lucrurile vor merge mult mai bine pentru că  operatorul va avea anumite criterii de performanţă  
mult mai bine stabilite, o să  trebuiască  să  căutăm şi noi să  colectăm mult mai mult selectiv, pentru a ne 
scade costul la salubritate şi am încredere că  această  gestiune în comun a mai multor U.A.T.-uri de pe 
raza judeţului Galaţi nu poate fi decât benefică, pentru că  duce la nişte costuri ceva mai scăzute decât cu 
operatori locali, aşa cum avem noi astăzi Compania de Utilităţi Publice. Intre timp am discutat tot cu cei 
de la Ecoserv şi am înţeles că  cei de la Consiliul Judeţean vor să  facă, vor să  pregătească  transferul 
gropii de gunoi care s-a închis la nivelul municipiului Tecuci, să  ne-o transfere nouă. Noi avem nişte 
obligaţii de mediu, pe care trebuie să  le îndeplinim şi probabil o să  trebuiască  să  asigurăm pază  la acel 
obiectiv şi să  alocăm sume pentru monitorizarea unor factori de mediu şi probabil că  vom lua factori de 
mediu, apă, adică, să  vedem dacă  apa din Râul Bârlad adiacent gropii de gunoi, este infestată  de aceste 
gunoaie, o să  trebuiască, sau cred că  sunt puţuri la un moment dat făcute, din care trebuie să  luăm 
anumite probe, să  vedem care este statusul acolo. Adică  vor fi nişte cheltuieli pe care U.A.T. Tecuci 
trebuie să  le facă  cu privire la menţinerea acelei gropi închise. Este o investiţie care ne bucură, din 
punctul meu de vedere a fost făcută  prin fonduri europene, e un lucru benefic pentru Tecuci i sperăm să  
reuşim să  ducem la bun sfârşit acest proiect, pentru că  tot acolo în zona gropii de gunoi se lucrează  la 
construirea unei zone de transfer a gunoaielor şi a unei staţii de compost . 

D1. Primar - Incercăm să  aplicăm prin PNRR, să  obţinem, o finanţare pentru platforme de grajd. 
E o finanţare de undeva la 1 . 1 00.000 sau 1 .200.000 euro. Avem nevoie de vreo 3000 m2  să  facem acest 
lucru. Impreună  cu domnul Viceprimar dar şi cu dumneavoastră, pentru că  toate proiectele le votăm aici 
în Consiliul Local, să  identificăm un loc unde putem face această  platformă. Avantajul este că  de 
aproximativ jumătate din bani putem cumpăra utilaje şi când spun utilaje ma refer la tractor cu 
încărcător fonta1, încărcător frontal cu remorcă, care putem să  le folosim şi la alte activităţi, pe care, 
U.A.T.-ul le întreprinde în activităţile zilnice. 

D1.Ursulică  C. - Domnul Primar vă  rog să  precizaţi care sunt relaţiile dintre Primărie şi Apă  Canal 
Galaţi. In spaţiul on-line cât şi în întâlniri, între prieteni, amici, vecini să  vehiculează  fel de fel de inerţii, 
în legătură  cu apa, gropile şi canalizarea. Ştiu că  vechea administraţie, domnul primar Hurdubae, a 
predat amplasamentul, adică  întreg oraşul către cei de la Rotary să  facă  extinderea reţelei de apă  - 
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canalizare şi reabilitarea celei vechi. Ce a ieşit se vede. Vă  rog să  spuneţi cui i se datorează  această  vină? 
Vreau să  mai precizez, mai vehement este un domn care ia un miliard pe an ca membru în Consiliul de 
administraţie la Apă  Canal Galaţi, nu zice nici o vorbă  despre activitatea lui, şi sare Ia gâtul 
dumneavoastră, câte o dată  şi al meu. Vă  rog frumos să  precizaţi care este raportul între primărie sau 
chiar aşa vinovat s-a facut vechiul Consiliu local care a scutit pe Rotary de garanţia de 30% din valoarea 
contractului ? 

D1. Primar - Acest contract cu Apa-canal este un cumul de factori să  zic aşa, din punctul meu de 
vedere, cel mai mare vinovat în toată  povestea asta să  tiţi că  se numeşte Rotary. Dacă  era o firmă  
serioasă  eu vă  spun că  dincolo de 1 00 de contracte pe care le fac 2 beneficiari, fie că  vorbim de Primărie 
şi un contractant sau fie că  vorbim de 2 entităţi private, dacă  nu există  şi înţelegeri între contractanţi eu 
vă  spun că  întotdeauna vor fi probleme. Imi aduc aminte că  acum ceva timp, am avut o şedinţă  de 
circulaţie la nivelul Primăriei, prin care i-am invitat pe cei de la Rotary să  vedem planul lor de 
intervenţie pe zona centrală. In 2 luni de zile era planul făcut ca ei să  termine. Au spus domnule maxim 
cu întinderi, cu tot, maxim 3 luni de zile terminăm toată  zona de centru, au trecut 7 luni de zile şi noi 
suntem cu centrul în situaţia în care suntem şi vreau să  vă  mai spun o chestiune tot ce vedeţi în centru se 
va lăsa şi se vede că  se va lăsa, de ce, pentru că  astăzi am intrat în posesia unor p1ane de la proiectul 
tebnic, cu detalii despre cum trebuiau să  facă  cei de la Rotari atât montajul la conductele de apă  şi 
canalizare cât şi la felul în care trebuia făcută  săpătura şi modul de aducere la starea iniţială. Vreau să  
vă  spun că  nimic din ceea ce scrie în proiectul tehnic nu s-a concretizat, motiv pentru care, e bine să  ştiţi 
şi dumneavoastră, a mai anunţat-o public la o emisiune săptămâna trecută, lucrez deja Ia o plângere 
penală  pe care o pregătesc pentru cei de la Rotary, cei de la Apă  Canal, cei de la ISC, toţi factorii care se 
fac responsabili de această  lucrare, pentru că  am plecat greşit cu această  lucrare în sensul în care fostul 
Consiliu local să  zic aşa, a dat tot amplasamentul, toate străzile, le-a dat către Apă  Canal Galaţi fără  
măcar să  pună  o condiţie. Domnule te apuci maxim de două-trei străzi le-ai finalizat, apoi te apuci de 
următoarele, ei bine vreau să  vă  spun că  astăzi, înainte de şedinţa cu dumneavoastră  am avut o întâlnire 
cu şeful de la Poliţia locală  i 1-am rugat frumos să  facă  o centralizare la amenzile pe care Poliţia locală  
le-a dat anul acesta către această  firmă. Eu vă  spun că  se ridică  la ordinul sutelor de milioane, dar cu ce 
ne ajută  pentru că  aceste amenzi se duc către o firmă  aflată  în insolvenţă, o firmă  care cu siguranţă  le va 
contesta să  le Iungească  1 - 2 ani şi probabil că  peste un 1 -2 ani nici nu o să  mai găsim firma, o să  fie 
închisă  sau eu ştiu cum o să  fie. Chestiunea este că, nefăcându-se aceste compactări cum trebuie, toate 
racordurile din conducta principală  se vor lăsa odată  cu pământul, lucru care va duce la ruperi de 
branşamente de apă, la ruperi de racorduri pentru canalizare şi cine credeţi că  va trage toate chestiunile? 
Astăzi sunt eu, peste ani de zile va fi altcineva primar, astăzi sunteţi dumneavoastră, peste ani de zile vor 
fi alţi consilieri locali. Toate lucrurile acestea se răsfrâng asupra noastră  a tuturor tecucenilor. Este o 
lucrare păguboasă  din punctul meu de vedere, iar principalii vinovaţi, din punctul meu de vedere, nu 
sunt alţii decât cei care implementează  acest proiect, de la constructor, de la dirigintele de şantier pe care 
cei de la Apă  Canal şi 1-au pus ca să  urmărească  această  supraveghere, pentru că  noi de altfel, în 
momentul când am intrat la Primărie 1-a trimis pe unul din colegii noştri de la Primărie la şedinţele de la 
Rotary, ştiţi ce a păţit colegul nostru? Să  vă  spună  dumnealui, a fost dat afară. Dumneavoastră  cine 
sunteţi? Sunt de la Primărie. Mergeţi domnule afară. Suntem într-o situaţie dincolo de înjurături la 
adresa Primarului, oameni buni stam de 7 luni de zile, cu centrul cum stăm, nu este normal sub nici o 
formă, am încercat tot felul de discuţii cu cei de la Rotary, am vorbit cu Poliţia am văzut şi o poziţie 
publică  a domnului Prefect, care la un moment dat a spus: domnule o să  vorbesc cu Poliţia să  le facă, 
am crezut că  poate se implică, se rezolvă  ceva, nu s-a rezolvat nimic. Lucrează  la fel de haotic, lucrează  
la fel de rău i vă  spun că  toate chestiunile astea tot noi le vom trage, deci este o tristă  realitate şi o să  
vedeţi că  pe unde s-a asfaltat cum s-a asfaltat, o să  vedeţi că  se va lăsa, indiferent, indubitabil, nu mă  uit 
mai departe decât la 2 zone: una este zona pe care au asfaltat-o iniţial, zona de la OMV până  la Lidl. 
Acolo a fost săpătură  la 1 m jumătate pe care au acoperit-o mai repede şi am sperat că  dacă  au săpat la 1 
m jumătate să  nu se lase aşa tare, mergeţi să  vedeţi că  deja s-a lăsat. In zona Turistului acolo de la 
ANAF până  la rond, la fel săpătură, am spus că  au făcut o refacere chiar elegantă, să  zic aşa, acum o 
săptămână, după  ploile acestea, s-a lăsat chiar la intersecţia cu Căpitan Vlad, s-a lăsat în jurul capacului. 
Pe Vasile Alecsandri aceeaşi poveste. Cum să  vă  spun, le vedem, din păcate suntem legaţi de mâini şi de 
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picioare cu acest contract, eu cred şi sper că  această  plângere penală  pe care o voi face să  îi aducă  cu 
picioarele pe pănnt pe cei care se fac vinovaţi de urmărirea acestei lucrări să  o finalizăm la un moment 
dat, pentru că  nu se mai poate să  mai stăm aşa mult timp cu aceste lucrări şi să  terminăm odată  cu 
această  debandadă. Un lucru bun să  zic aşa, este că  anul viitor vom reface tot tronsonul acesta de la Lidl 
până  la Dimitrie Hârlescu, îl vom face pe fonduri europene şi cu siguranţă  va trebui să  refacem straturile 
suport pentru că  pe zona aceasta de centru nu a avut drumul fundaţie, 1-am văzut când a fost decopertat 
el a fost asfaltat de - a lungul timpului cum s-a putut asfalta, dar strada efectiv, nu a avut o fundaţie 
sănătoasă, cum trebuie facută  de altfel şi atunci în momentul când venim cu aceste fonduri europene de 
schimbat pavaj, de schimbat borduri, de introdus cablurile pe sub pământ, o să  venim şi cu refacerea 
acestui tronson. Vă  spun că  îmi doresc să  se lase cât mai tare pământul în această  perioadă, să  se 
compacteze cât mai mult să  nu avem probleme din momentul în care vom intra la această  zonă. In 
schimb rămân o grămadă  de alte zone, cum este Strada mare, cum este Vasile Alecsandri, Ghica Vodă, 
sunt o grămadă  de probleme acolo, o să  trebuiască  periodic să  vină  să  le peticească  pentru că  el tot se 
lasă, aşa este contractul cu garanţie. Mă  uitam pe acea fişă  de care vă  spuneam, din proiectul tehnic, 
trebuia să  fie grad de compactare de 95 % , dar vă  spun că  grad de compactare mai mult de 30 % nu are. 
In momentul când pui pământul dea valma acolo fără  să-1 compactezi, fără  măcar să  pui un balast sau să  
pui un pământ îmbunătăţit, acolo ajungi şi vă  spun, repet, aiei nu ţine nici de stânga, nici de dreapta, 
ţine de toţi cei care suntem angrenaţi în partea aceasta administrativă, pentru că  nu este în regulă  ce se 
întâmplă  cu această  firmă. Mie îmi pare rău că  lucrurile au plecat prost de la început şi acel regulament 
dacă  rămânea în vigoare, dacă  luăm nişte bani garanţie de la Rotary tot aveam pe ce pune mâna şi mai 
reparam din aceste străzi, noi, nu stăteam la mâna lor să  repare sau să  nu repare. Nu vreau să  mai acuz 
pe nimeni, mergem înainte. 

D1. Ursulica C. - Un alt subiect fierbinte, cu referire la blocul de la Unitatea militară, tot către 
dumneavoastră  sunt îndreptate toate săgeţile, de vreo 30 de ani încoace aşteptăm investitori, pe ai noştri 
îi omorâm, alţii nu vin. Ce este mai imoral după  dumneavoastră  să  cumpăraţi un bloc dezafectat care 
putea deveni un focar de infecţie, sau un morman de betoane, sau să  deposedaţi ţăranii de pământ, tot 
eontracost, adică  esenţa existenţei lor? Dacă  ne gândim la utilitate, pământul acela rămânea nelucrat, 
dar nimeni nu vede în general în ansamblu, vede numai ce îi convine, aveţi sau nu aveţi legătură  cu 
chestia asta? 

D1. Primar - Blocurile de la Unitatea militară  nu au fost vândute de Primarul Lucian Costin şi nici 
votate în Consiliul local actual. Aţi votat dumneavoastră  vreo vânzare şi nu ştiu eu ? Vânzările s-au 
făcut în 2020 de fosta administraţie, nu au fost cumpărate de nici-o firmă  de a mea, au fost cumpărate de 
2 firme total diferite faţă  de ale mele, ca să  zic aşa. Eu din momentul în care am intrat primar, am ieşit 
din conducerea firmelor pe care eu Ie-am administrat, faptul că  sunt alţi oameni care conduc acele firme 
şi le administrea7  şi s-au asociat între timp pentru a face un business, nu poate fi imputabilă  sub nici-o 
formă  acest lucru, că  între timp s-au contestat nişte H.C.L.-uri emise de fostul Consiliu local, vom 
rămâne să  vedem ce se va întâmpla în instanţă, pentru că  avem termen până  pe 6 octombrie, 6 octombrie 
este un termen de revizuire a unor hotărâri dacă  acele hotărâri nu vor rămâne în vigoare ne vom găsi în 
Consiliul local şi vom vedea ce hotărâri vom lua pentru că, cu siguranţă  o să  trebuiască  facut nişte 
demersuri. Sunt lucruri pe care politica, în general, aduce aşa multă  dezinformare câteodată, încât nu 
ştiu cui foloseşte toată  povestea asta, dar dacă  cineva se simte mai bine că  acuză  faptul că  Primarul a 
cumpărat un bloc nu am nici-o problemă. Blocuri am, dar nu la Tecuci, adică  nu-i un secret în acest 
aspect. Bocul despre care facem vorbire nu a fost cumpărat de mine, dar la momentul potrivit o să  
arătăm oamenilor cu documente cine a vândut aceste blocuri, ce s-a întâmplat cu banii şi toate cele. 

D1. Ursulică  C. - In legătură  cu împrumutul, deci nu de acum, din trecut când s-a plămădit el, de la 
data aprobării, 2 ani de zile Primăria nu plătea rate pentru a rambursa împrumutul, ci doar dobânzile, 
văd că  ţipă  persoane că  aţi amanetat viitorul copiilor. Să  fie clar, banii din bugetul Primăriei nu sunt 
banii noştri, sunt bani de la cetăţeni pentru proprietăţile sau afacerile care se dezvoltă  în Tecuci, deci nu 
sunt banii noşti ai cetăţenilor, bani de la noi pentru ceea ce avem, aşa înţelege toată  lumea, nu numai la 
noi, sau dedicatii pentru noi, banii noştii sunt în bugetul asigurărilor sociale pentru pensii, pentru şomaj, 
pentru sănătate, acolo poţi să  întrebi ce ai facut cu banii pentru că  nu-mi dai pensia sa-mi iau 
medicamente. Acolo sunt banii noştri daţi statului să  aibă  grijă  de mine. Aş  vrea să  continui pentru că  
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ţipă  mulţi, nu au afaceri în Tecuci, iau îndemnizaţia de consilier şi spun că  am amanetat viitorul 
Tecuciului. Lămuriţi un pic situaţia că  şi pe stradă  şi în case şi în cartier ne dăm în cap aiurea. 

D1. Primar - Eu aş  răspunde printr-o altă  întrebare, cu privire la acest împrumut care a fost facut de 
fosta administraţie şi pe care nu am avut cum să-1 închidem, întrebarea mea este simplă. Aţi plătit 
dumneavoastră  sau alt consilier local sau alt cetăţean, a plătit mai mult, au plătit mai mulţi bani către 
Primărie pe taxe şi impozite? Eu vă  spun că  nu a plătit nimeni mai mult. Am avut, ştiţi şi 
dumneavoastră, că  am avut suspiciuni care s-au concretizat până  la urmă, că  în momentul când am facut 
o economie destul de substanţială  în ceea ce priveşte această  licitaţie, au rămas nişte bănuţi care au 
rămas netraşi, nefericirea a fost că  a venit acest război, au crescut preţurile pe materiale, au fost emise 
câteva ordonanţe de guvern care au dus la creşterea serviciilor de construcţii şi a materialelor automat. 
Astăzi estimăm un rest de tras din acest împrumut de 6,4 milioane de lei pe care nu-i avem utilizaţi. 
Dacă  nu îi utilizăm vom plăti penalităţi la ei, motiv pentru care v-aş  sugera să  ne gândim împreună  către 
ce obiectiv de investiţie putem să  ducem aceşti bani. Deci ne rămân netraşi 6,4 milioane de lei bani pe 
care, dacă  nu-i tragem vom plăti penalităţi. 

D1. Pascal R. - Nu ştiu dacă  puteţi să-i mutaţi pe altceva. 
D1. Primar - Putem să  modificăm un H.C.L. domnule Remus. 
D1. Pascal R .- Da, dar vedeţi că  H.C.L.- ul iniţial este cu o strada, str.Unirii... 
D1. Primar - Nu este nici - o problemă  că  am vorbit toate aceste aspecte, oricând beneficiarul poate 

modifica lista de obiective. 
D1. Pascal R. - Vedeţi că  sunt prinşi bani şi la anul pe previziuni în 2024. 
D1. Primar - La care anume? 
D1. Pascal R. - La modernizare str. Unirii şi la lotul 2, sunt previziuni facute din bugetul local şi pe 

2024. 
D1. Primar - Trebuie să  verificăm ce se întâmplă. 
D1. Pascal R. - Sumele care sunt în rectificarea bugetară  de astăzi, se închide împrumutul şi mai 

aveţi si un milion de lei de la bugetul local care au fost puşi. 
D1. Primar - 	Voiam să  vă  spun că  la momentul când s-au creat toate aceste linii de finanţare, 

obligaţia noastră  este să  trecem valoarea iniţială  chiar dacă  sumele scad în urma unor licitaţii. Dacă  
valoarea este de 3 milioane, să  spunem, noi trebuie să  trecem 3 milioane. 

D1. Pascal R. - Conform contractului de lucrări pe care 1-aţi încheiat. 
D1. Primar - Noi trecem suma înainte de licitaţie. Dacă  în urma licitaţiei se 1icitea7  cu 3 milioane 

sau se licitează  cu 2 milioane jumătate. 
D1. Pascal R. - Faceţi rectificare în urma procesului - verbal. 
D1. Primar - Nu facem rectificare până  la final. Intr-adevăr la final se face rectificarea. Urmează  să  

port o discuţie cu cei de la investiţii să  vedem cum şi în ce fel modificăm aceste aspecte dacă  
dumneavoastră  aveţi idei. 

D1. Pascal R .- Vă  contraziceţi, aţi spus mai devreme cu războiul din Ucraina şi cu materiale aţi 
facut economie un milion de lei. 

D1. Primar - Un milion de euro. 
D1. Pascal R. - Un milion de euro şi îmi spuneţi acum eă  v-au rămas 6 milioane conform PT-ului 

sau ce s - a întâmplat de ce au rămas 6 milioane? 6 milioane sunt 60 mil lei vechi. 
D1. Primar - 6,4 milioane de lei sunt bani care au rămas în urma tragerilor pe care le-am facut, deci 

6,4 milioane de lei mai avem din tras. 
D1. Pascal R. - Bun, dar nu sunt finalizate lucrările. 
D1. Primar - Lucrările nu sunt finalizate, dar cu ce mai avem noi, cu o estimare de la constructor cu 

ce mai are de facturat ne mai rămân bani netraşi din cei 30 de milioane de lei 6,4 milioane . 
D1. Pascal R. - Dar vă  închideţi cu toate lucrările pe 24 mil. 
D1. Primar - Cam aşa, noi am mai avut şi o componentă  din bugetul local. 
D1. Pascal R. - Componenta din bugetul local, conform bugetului este de un milion de lei, adică  1 O 

miliarde. 
D1. Primar - Trebuie să  verificaţi. 
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D1. Pascal R .- Daţi-mi voie să  mă  îndoiesc de calitatea lucrărilor, au venit la o licitaţie cu 88% s-au 

85% în condiţiile când s-au scumpit toate, nu au cum să  scadă  mai jos. 
D1. Primar - Nu au cum să  scadă  mai jos, dar luaţi în calcul faptul că  i flOi am avut o componentă  

din bugetul local pe care am pus-o din bugetul local. 
D1. Pascal R .- Conform bugetului componenta din bugetul local este de 10 miliarde lei vechi, este 

de 1 milion, aşa se regăseşte în buget. 
D1. Ursulică  C. - Banii să  meargă  la utilităţi . 
D1. Primar - Ar trebui să  mergem pe un alt proiect de investiţii, unde putem să  tragem cât mai mult 

de aceşti 6,4 milioane lei . 
D1. Ursulică  C. - La Cernicari, în Bălcescu că  au rămas nelicitaţi cu asfaltul. 
D1. Primar - Timpul este relativ scurt nu putem acum să  plecăm de la zero cu anumite lucrări, nu 

ştiu dacă  ne încadrăm, adică  trebuie să  fim cinstiţi cu noi. Trebuie să  vedem ce putem închide nu ştiu, 
poate anul acesta sau cel târziu anul viitor nu ştiu prin martie. Eu vă  spun şi dumneavoastră  să  vă  gândiţi 
să  vedem ce facem cu aceşti bani, sunt bani care nu sunt traşi din aceşti 30 de milioane, sunt 6,4 
milioane care rîmân. O să  cer o situaţie Ia contabilitate domnul Pascal şi o să  vă  o pun la dispoziţie să  
vedeţi exact din ce se compune suma asta. Poate e o greşeală, dar eu ştiu că  astăzi am avut o discuţie cu 
doamna director economic şi mi-a spus că  rămâne o valoare de tras de 6,4 milioane de lei. 

D1. Radu V. - Ne puteţi spune ce proiecte sunt în ateptare si le putem finaliza. 
D1. Primar - Putem să  ne orientăm să  vedem ce avem în lucru şi putem să  tragem concluzii, dar 

asta depinde şi de dumneavoastră. 
D1. Cîmpanu T.- Domnule Primar văzând că  unii colegi sunt atât de îngrijoraţi de banul public şi 

dumneavoastră  la fel, ceea ce este foarte bine, pun doar o întrebare, se vorbeşte că  sunt nişte sume de 
achitat pe hotărări judecătoreşti, cu nişte bani, la nişte domni, la nişte doamne, pesedişti întâmplător sau 
nepesedişti, întrebarea este următoarea: banii care se vor plăti către aceşti domni nu sunt tot ai 
tecucenilor? Dacă  acea instanţă  dă  dreptate domnului X, înseamnă  că  cine a facut acel gest, a făcut o 
nedreptate. 

D1 Primar - Depinde, unele s-au făcut pe nedreptate, altele s-au făcut pe anumite greşeli de fond . 
D1. Cîmpanu T. - Acei bani care trebuie să-i plătim noi, Primăria, nu sunt tot banii noştrii ? 
D1 Primar -. Ba da. 
D1. Cîmpanu T.— Atât am vrut să  aud. 
D1 Primar - Sunt banii noştri bineînţeles. 
D1. Cîmpanu T.— Acele greşeli, eu vreau să  cred că  sunt erori, care au dus la pierderea acestor bani, 

mulţi sau puţini, din care se putea face doar o alee scurtă  de 1 00 de metri într-un cartier din Bălcescu să  
zicem. 

D1 Primar - Este atributul Curţii de Conturi de a stabili dacă  se face vinovat cineva din cadrul 
Aparatului de specialitate al Primarului sau Primarul sau poate altcineva de aceste procese care uneori se 
pierd alteori se câştigă. 

D1. Cîmpanu T.— Eu cred că  sunt tot banii noştri. 
D1 Primar - Cu siguranţă  dumneavoastră  aveţi dreptate. 
D1. Ursulică  C. - S-a îndreptat Primăria către vreun vinovat pentru sumele de bani plătite către 

fostul Viceprimar Pintilie? Fostul city manager Iulian Mircea, cine se face vinovat ? 
D1 Primar - Da, la domnul Pintilie se face vinovat - Instituţia Prefectului pentru emiterea unui 

Ordin care a fost declarat ilegal. Deja am făcut demersurile pentru a recupera aceşti bani. Am făcut 
notificare către Instituţia Prefectului şi cu siguranţă  o să  deschidem acţiune în instanţă  pentru 
recuperarea sumei, este o sumă  de vreo 90.000 lei, pe care Primăria a plătit-o şi pe care trebuie să  o 
recuperăm de la Instituţia Prefectului. La domnul Mircea Iulian suntem în analiză  cu dosarul să  vedem 
cine se face vinovat de acel prejudiciu şi în funcţie de rezultat o sa ne adresam instantei de judecata 
pentru recuperarea acestui prejudiciu. 

D1. Ursulică  C. - Are dreptate dl. Cîmpanu, nu instituţia, omul cine a greşit. 
D1 Primar - Noi trebuie să  cerem banii de la Instituţia Prefectului, Curtea de Conturi când se va 

duce la Instituţia Prefectului şi vor vedea că  au plătit bani din procese pierdute, o să  le dea măsură  să  
găsească  vinovatul. Cine este găsit vinovat pentru emiterea unui ordin ilegal, cu siguranţă  va plăti. 
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oară. ,, 
D1. Ursulică  C. - Lucrul acesta este foarte bun fiindcă  nu ar mai îndrăzni să  greşescă  şi a doua 

D-na. Preşedinte de şedinţă, Dumbravă  A. R. - Dacă  nu mai sunt alte intervenţii, vă  mulţumim 
i închidem lucrările şedinţei de astăzi. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces - verbal. 

Preşedinte de şedinţă, 	 Secretar General U.A.T. Municipiul Tecuci 
Dumbravă  Ani Rodica 	 George Lucian Borsan 
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